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1.- Valoració i anàlisi de l’evolució del rendiment acadèmic de l’alumnat
durant el curs.
El seguiment de l'evolució del rendiment acadèmic de l'alumnat s'ha realitzat a
les reunions d'etapa dels equips i a les sessions d'avaluació.

infan
til primària

UEECO

secundària

total
1r

cicle
2n
cicle

3r
cicle 1r 2n 3r 4t

alumnes 72 47 50 52 7 26 29 25 27 335

NEE/NESE 1/2 1/4 3/5 4/8 7/0 1/6 0/6 1/5 1/2 19/38

repeticions 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

1 matèria
suspesa 0 0 0 0 0 0 0 3 0 3

2 matèries
suspeses 0 0 0 0 0 0 0 1 1 2

3 matèries
suspeses 0 0 0 0 0 0 0 0 1 1

4 o 5
matèries
suspeses

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

6 o 7
matèries
suspeses

0 0 0 0 0 0 0 1 0 1

8 o més 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

total
suspesos 0 0 0 0 0 0 0 5 2 7

Matèries Matemàtiques, física i
química, biologia i geologia,
llengua castellana i literatura,
anglès, plàstica, llengua
catalana i literatura,
cooperació i serveis a la
comunitat
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2.- Grau de compliment dels objectius de l’àmbit pedagògic, organitzatiu i
de gestió i propostes per a la seva millora

CLAUSTRE

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Recuperar de

manera global el

nostre projecte

pedagògic després

de dos cursos en

què ens hem

adaptat a la situació

de pandèmia.

4 Inf i ESO: assolit, i ho valoram
positivament.

Pri: hem recuperat el projecte
i ens hem adaptat a la nova
organització de 2 cursos a
cada cicle.

Eliminar aquest punt.

Adaptar

l’organització del

centre i la

planificació

pedagògica a la

nova llei, la

LOMLOE.

4 Inf: assolit, hem atès el nou
currículum i ho hem
incorporat a les
programacions i sistemes
d’avaluació de la nostra etapa
de manera global.
Hem aconseguit una major
sistematització a l’hora de
programar.

Pri: el fet que només s’hagi
implantat a la meitat dels
cursos ens ha dificultat la
programació compartida de
cicle. Valoram positivament la
transformació que hem anat
fent de programacions a
situacions d’aprenentatge.

ESO: Als cursos senars.

Continuar aprofundint
i cercar la manera de
fer més funcionals les
eines d’avaluació i
programació.
Millorar el sistema de
documentació de
programacions.

Inf: Plantejar a
inspecció educativa la
possibilitat d’establir
només dos terminis
d’avaluació
quadrimestral tenint
en compte que durant
el primer trimestre es
du a terme l’elaboració
del pla personal i
l’adaptació del grup de
4t d’educació infantil.
En qualsevol cas
proposam la
distribució dels criteris
tenint en compte el
calendari escolar i el
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ritme evolutiu del
nostre alumnat.
Pri i ESO: Sol·licitar a
conselleria que la
qualificació provisional
sigui visible des de
principi de curs.

Dur a terme

formacions de

claustre: Disseny

Universal per a

l’Aprenentatge

(DUA) i Les

situacions

d’aprenentatge al

currículum

LOMLOE d’infantil,

primària i

secundària.

4 Pel que fa a DUA hem acabat
els llistats de verificació per
etapes.
Referent a la formació de SA
les hem implementat a la
nostra metodologia, adaptant
la majoria de les
programacions a aquest
model.
Tant una com l’altra
tengueren parts més útils i
altres no tant. Varen suposar
un inici, però ens ha faltat
temps per acabar d’aterrar i
aplicar tots els
aprenentatges.

Integrar la checklist
DUA com a una eina
habitual.

Establir el

desenvolupament

sostenible de les

muntanyes com a

eix central i comú

per a tot el centre,

amb un impuls al

punt de llengua i

cultura del Projecte

Educatiu, donant

més visibilitat a les

tasques d’aula que

s’hi relacionen,

organitzant

trobades i

moments

d’intercanvi.

Inf i
ESO: 3
Pri: 4

Inf: s'ha tengut en compte en
l’elecció del nom d’aula i en
les activitats amb padrins
fillols. Hi ha hagut projectes
diversos en l'àmbit d'aula
però no globals com a etapa
o centre, llevat de les
propostes concretes de les
comissions de biblioteca i
festes.

Pri: S’han engegat projectes
des de les aules, des dels
cicles i el projecte
d’apadrinaments. La comissió
de biblioteca i el grup de
festes han dinamitzat
diverses propostes com a
centre.

ESO: comparats amb altres
cursos s’ha millorat, tot i que
ens costa integrar-ho a les
situacions d’aprenentatge.

Han sorgit tres
propostes:
Sostenibilitat, ja que
participarem al
programa de centres
ecoambientals i
facilitarà l’aplicació del
projecte; els eixos són
aigua i energia, residus
i economia circular
Oceans, ja que ens
hem adherit al projecte
Escoles Blaves.
Diversitat. El nou pla
de coeducació té la
diversitat en tots els
seus vessants com un
dels punts.
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Mantenir la nova

organització de

departaments i

comissions per tal

de treballar

continguts

curriculars i

dinamitzar tasques,

projectes i trobades

pedagògiques, amb

la possibilitat

d’ampliar

l’assignació d’hores

en funció de la

disponibilitat de les

etapes i les

necessitats i

prioritats que

estableixi el

claustre.

4 Inf: com etapa hem rebut
propostes interessants i
engrescadores que han
provocat aprenentatges
interessants al nostre
alumnat, per part de
comissions i departaments.

Per altra banda, a nivell
organitzatiu, hi ha aspectes a
millorar que es concretaran a
cada grup de feina.

Pri: És important continuar
mantenint membres de cada
etapa a cada departament i
comissió. La tasca de les
comissions és més visible. La
dels departaments és més
profunda i cal continuar-hi
treballant.

ESO: només hi ha una
persona de l’etapa al
departament de ciències. És
complicat lligar el projecte de
primària, que planteja les
ciències com a cosa unificada
i ESO no. El departament de
llengües ha fet una formació
de comprensió lectora, però
que és transversal. La
comissió de convivència ara
es dirà “Comissió de
Convivència i Benestar”. El
departament de mates
funciona bé, els objectius
estan clars. La comissió de
biblioteca ha funcionat molt
bé, les feines estan clares i
ben marcades. Les trobades
quinzenals han facilitat la
proposta d’activitats i el
manteniment de la
biblioteca. La de festes ha
funcionat bé, però alguns
membres estaven a moltes
altres bandes, massa feina.

Continuar amb
l’organització i intentar
la participació d’un
membre de cada
etapa a cada un d’ells.
Que les persones
pertanyin a un sol
departament o
comissió.
Que la comissió de
festes marqui patrons,
però que
paral·lelament es creïn
grups de treball per a
cada festa.
Seguir demanant
ajudes puntuals al
claustre, PAS, AFA…
Tant a ciències com a
llengua, falta aterrar,
continuar i unificar.
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Continuar amb la

segona part de la

formació de Cap a

la coeducació i fer

la transferència al

claustre per

implementar-la al

projecte educatiu

de centre.

3 El grup assignat ha fet la
formació, ha elaborat el Pla
d’Igualtat i Coeducació i
s’està fent feina en la
transferència.
S’ha fet la xerrada de
Chrysallis a infantil i primària
que el curs passat es va fer a
secundària.

Participar en la posada
en marxa del pla.

Implementar un

nou document de

centre, el Pla Digital

de Centre, per part

del claustre,

coordinat per la

comissió de

competència

digital.

4 És un nou document de
centre que la comissió digital
ha elaborat al llarg del curs,
amb l’assessorament
d’IBSTEAM.

Dur a terme les accions
proposades al pla i
iniciar el pla 2024-2025
millorat respecte del
primer.

Establir un nou

disseny de sortides

extraordinàries,

com els

campaments i

viatges.

Pri: 4 S’ha fet el disseny dels
viatges de 3r cicle de primària
tot i que fins al curs 24-25 no
es podrà normalitzar.

Eliminar aquest punt.

Reprendre

l’intercanvi amb

l’escola Gavina amb

el nou

plantejament que

es facin les dues

visites en el mateix

curs, 1r d’ESO.

4 Infantil: Com a etapa hem
participat de les activitats
que ens ha proposat.
Pri: S’ha iniciat el contacte
amb moltes dificultats per
rebre resposta des d’Escola
Gavina. La tutora de 6è hi va
anar d’acompanyant i va
permetre un contacte directe
amb l’escola. Sembla que
rebre primer genera
confiança a les famílies abans

Donar continuïtat al
projecte, amb algunes
millores, com la creació
d’un grup de
coordinació, assumir
part de l’organització
des d’alguna situació
d’aprenentatge d’una
matèria que no dugui
la persona que
tutoritza, reforçar la
part referent a sisè, per
exemple: iniciar abans
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que els seus fills i filles
parteixin.
ESO: aquells nervis previs i
posteriors a les trobades
s’han donat al mateix curs i
això ha perjudicat. La figura
del tutor és la que va més
carregada. Tant alumnat com
famílies han donat una
valoració molt alta a
l’intercanvi.

el contacte, implicar
els de sisè perquè
participin del
programa de rebuda,
els de primer, en
arribar del viatge, que
facin una trobada amb
els de sisè per explicar
l’experiència.

EQUIP DIRECTIU

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Promoure estratègies

i facilitar recursos que

afavoreixin la

innovació i la inclusió

en la tasca docent

així com l’adaptació

global del centre a la

nova llei d’educació

LOMLOE.

4 Hem intentat atendre les
necessitats formatives i
organitzatives dels diferents
equips pedagògics així com
disposar dels recursos
necessaris per poder dur a
terme les modificacions
globals implícites en el canvi
de currículum.

Continuar amb la
recerca de noves
eines d’avaluació,
analògiques i
digitals que
agilitzin i facilitin el
recull d’evidències.

Promoure la
dualització de la
proposta
pedagògica global.

Continuar amb el pla

de revisió,

actualització i

publicació dels

documents oficials

del centre.

4 Al llarg d’aquest curs hem
presentat tres nous plans:

● Pla de convivència
● Pla d’igualtat i

coeducació
● Pla digital de centre

Continuar amb el
calendari
d’actualitzacions
previst.

Presentar i posar en

marxa la nova pàgina

web de l’escola.

Continuar amb la

revisió de la seva

estructura, contingut

3 Totes les tasques que
corresponien fer a l’escola
estan fetes i compartides
amb l’equip de disseny i
codificació.

El terminis d’entrega
acordats amb l’empresa

Forçar una data
d’entrega i dur a
terme la publicació
de nova pàgina
web.
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i disseny. encarregada han estat
ajornats sistemàticament,
tot i el nostre seguiment i
insistència.

Introduir Instagram

com a nova xarxa

social.

Establir criteris d’estil

i contingut i

continuar amb la

coordinació de

l’equip de xarxes de

la cooperativa.

3 Disposam d’un usuari
d’Instagram des de principi
d'aquest curs. Mantenim el
compte actiu i s’ha convertit
en una eina de projecció
exterior eficaç.

Tot i haver compartit amb
l’equip docent uns criteris
d’estil i contingut, ens manca
feina a fer en aquest sentit.

L’elaboració d’un
document i llibre
d’estil sobre el
contingut,
organització i
emmagatzematge
de la informació
publicada.
Establir i
sistematitzar
reunions de
coordinació amb
l’equip de xarxes de
manera més
habitual.

Continuar

acompanyant i

vetllant per les

necessitats dels

diferents

departaments i

comissions del

centre.

4 Es va fer una reunió de
coordinadors a principi de
curs, es varen atendre les
necessitats de dotació
d’hores i es varen acordar
amb tot l’equip.

Hem coordinat la proposta
formativa del departament
de llengües: Comprensió i
interpretació de textos escrits

Hem proposat i facilitat la
formació: L'experiment com
eina didàctica a l'educació
primària del departament de
ciències.
També hem atès la proposta
del mateix departament la
sol·licitud de participació en
projecte de Centres
ecoambientals.

Hem compartit un
document de seguiment
amb els diferents
departaments i comissions
per tal de facilitar una eina de
comunicació més al llarg del
curs.

Continuar la tasca
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Ens hem reunit en diverses
ocasions amb la
coordinadora de comissió de
festes per tal d’explicar les
diferents celebracions de
centre que han anat
organitzant i hem oferit la
nostra ajuda en aquesta
planificació, hem estat el
nexe d’unió entre comissió i
AFA.

Facilitar, organitzar i

gestionar els

objectius comuns

acordats a la PGA.

4 Hem fet una revisió periòdica
dels objectius plantejats i els
hem atès des de diferents
àmbits, reunions d’etapa,
cicle, del mateix equip
directiu, així com entrevistes
individuals amb l’equip
docent.

Continuar

INFANTIL

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Consolidar el sistema

d’avaluació, adaptant-lo

a la nova normativa

(currículum LOMLOE i a

l’ordre d’avaluació):

noves eines de registre

(GESTIB) i sistematitzar

els moments de revisió

del pla personal

(famílies, infants,

mestres).

4 Com a equip, ens ha ajudat a
prendre consciència del
procés de programació,
utilització de les eines de
programació i avaluació i
compartir-ho. Tot i que ens
hem adaptat als tres
moments d’avaluació i als
criteris proposats pel decret,
pensam que alguns no
tenen prou rellevància
pedagògica a la nostra
etapa.

Aprofundir i
adaptar-nos a les
necessitats
detectades un cop
finalitzat el curs.

Reprendre

l’organització i

dinàmiques que

4 Veim necessari i molt positiu
el retorna a l’essència del
nostre projecte.
Valoram de manera molt
positiva la creació de grups

Preveure els
moments d’aturada
al calendari anual
per tal d’optimitzar
els recursos
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formen part de

l'essència del projecte

(ambients, espais,

apadrinaments,

obertura de patis…).

estables en la dinàmica
d’espais.
Pensam que anam trobant
l’equilibri entre moments
compartits de cicle i de grup.

personals de què
disposa l’etapa
(addicionals i
suport).
Proposam seguir
amb la mateixa
organització, tot i
que a “Prova-ho”, ja
que hi ha dos
espais, facilita
l’observació i
acompanyament
quan hi ha dos
adults. A “Preparam
berenar” segons la
proposta també
pot anar bé.

Continuar treballant en

mecanismes de

coordinació pedagògica

que ens funcionaren el

curs passat i afegir-ne

de nous: planificacions

setmanals,

programacions

compartides com a

situacions

d’aprenentatge, rebost

de propostes d’etapa.

4 Hem centrat esforços en les
SA, tot i que pensam que la
resta d’eines ens serveixen
per sistematitzar i organitzar
millor la nostra tasca. Anam
fent bones passes en
l'organització del drive,
pensant en equip.

Trobar eines
digitals que ens
facilitin el registre
de les valoracions
dels Criteris
d’avaluació. Tal
vegada el quadern
de professor del
GESTIB pot ajudar.

Continuar donant

visibilitat i acostar a les

famílies allò que els

seus fills i filles viuen en

el dia a dia dins l’aula i

fer-ne difusió a través

de diferents eines ja

existents (l’agenda, el

Batiport i els àlbums

Google), revisant el

4 S’han mantingut les eines i
pensam que funcionen, tot i
que sistematitzar establint el
moment i responsable
ajudarà a una millor
documentació i transmissió
de la feina feta.

Compartir a les
reunions d’inici de
curs els canals de
transmissió
d’informació, de
quina manera els
utilitzam
(periodicitat),
transmetent la
fonamentació de la
nostra elecció.
Necessitat de
documentar les
produccions dels
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continguts, l’estil i el

format que assignam a

cada eina.

infants penjades en
espais comuns.
Planificar-ho
anualment i
assignar
documentacions a
cada membre de
l’equip.

Trobar la manera
de donar-li una
funcionalitat a
l’agenda fent-la
servir per fer arribar
informació a les
famílies
d’esdeveniments,
moments d’aula,
d’ambients, espais
o moments de
psico, amb
produccions dels
infants. Establir i
acordar aquests
moments entre els
membres de
l’equip.

PRIMÀRIA

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Organitzar l’etapa de

primària en tres cicles,

derivats de la nova

normativa, adaptant el

projecte pedagògic a la

nova estructura i tenint

en compte tot el que

suposa quant a la

coordinació de l’equip,

la disponibilitat dels

4 Ens hem adaptat aviat a la
nova organització. Els tallers i
ambients ja s’han duit a
terme amb els cicles nous, les
ràtios han davallat en
aquestes estones i ha facilitat
un seguiment més
individualitzat.
Les reunions de cicle queden
amb molt poquetes persones
i no tothom pot anar a les
reunions.
La coordinació per cicles s’ha
trobat a faltar algunes
estones.

Poder aprofitar
estones reservades
per als cicles per
programar de
manera
compartida.
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espais i distribució de

material i el treball

entre alumnes de

diferents grups.

Unificar les actes d’etapa i
cicle al mateix document
n’ha facilitat el seguiment.

Establir dates

diferenciades per al

campament del 2n

cicle, per tal de

potenciar el vincle

entre els infants d’un

mateix grup.

4 S’han fet els campaments en
dates diferenciades i es valora
molt positivament, sobretot
ara que es fan totes les
menjades al casal, excepte el
primer dinar.

Elaborar els projectes

del 3r cicle per

participar a les estades

als camps

d’aprenentatge de

Menorca i Eivissa.

4 Enguany els dos grups han
anat a Eivissa, ja que els de
6è no hi pogueren anar el
curs passat.
S’ha actualitzat el de 5è amb
el currículum LOMLOE.

De cara al curs que
ve la proposta seria
que 5è vagi a
Binifaldó i 6è a
Formentera, ja que
enguany han anat
a Eivissa. Es faran
els projectes.

Construir una nova

estructura de tallers

comuna per a tota

l’etapa: nom, àrea

d’interès, participació

dels docents, grups

intercicles,

programació.

4 Valoram positivament aquest
objectiu.

Continuarem
treballant per
adaptar les
programacions dels
nous tallers del curs
que ve.

SECUNDÀRIA

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent
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Migrar els cursos de l’entorn

virtual d’aprenentatge Moodle a

la nova versió, aprofitant per

actualitzar els continguts i

adaptar-los a la nova llei.

4 Afegir plugins per
millorar el moodle.
Actualitzar la formació
de l’etapa.

Adaptar-nos a la nova

organització quant a viatges:

continuar amb els de 2n i 4t,

incorporar el de l’intercanvi de 1r i,

excepcionalment, recuperar el

viatge amb el grup de 3r d’ESO

per compensar el perdut el curs

passat.

4 Eliminar aquest punt.

Actualitzar el Pla d’Acció Tutorial. 1 Fa falta concretar,
ningú no se’n
responsabilitza.

Mantenir l’objectiu
fins que estigui
assolit. Concretar qui
ha de fer cada feina,
com s’ha d’actualitzar,
repartir
responsabilitats.

EQUIP DE SUPORT

OBJECTIUS Grau (1-4) Observacions Propostes per al curs
següent

Adaptar la

concreció

curricular de

l’aula UEECO a la

nova normativa

LOMLOE

2

La LOMLOE no ha suposat
canvis importants a la
concreció curricular
d’aquesta aula.

Cal reformular aquest
objectiu i el que falta és
concloure la revisió del
model d’aula i la seva
concreció curricular.

Assessorar el

claustre en

l’aplicació del
3

Un membre de l’equip de
suport ha fet formació en
“el model de suport i
orientació inclusiu al marc

Continuar amb aquesta
tasca tot i que no ho
marcam com a objectiu.
L’equip de suport es
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model DUA. de la LOMLOE”. Per altra
banda, es va fer una sessió
a infantil, primària i una
altra a ESO sobre les noves
categories NESE i els tipus
de reforç.
S’ha assessorat en l’àmbit
d’aula i a moments
puntuals.

planteja adaptar una
checklist a la nostra
realitat per tal que sigui
una guia per adaptar les
situacions
d’aprenentatge a tot
l’alumnat.

Iniciar un

protocol de

detecció

d’habilitats

lectores en el 2n

cicle de primària.

4 S’ha fet la prova de
velocitat lectora a 3r un
trimestre i a 4t dos
trimestres.

El proper curs la idea és
que els que han de fer 4t
ho tornin a fer.
Seria interessant
complementar amb
proves de comprensió
lectora. Una idea seria fer
velocitat a 3r i
comprensió a 4t.

Adaptar el nou

model

d’orientació

proposat per a

aquest curs.

4 L’adaptació ha estat molt
positiva. Hi ha hagut
coordinacions periòdiques
entre els dos orientadors
que ho ha facilitat.

Continuar amb la mateixa
dinàmica tot i que ja no
serà un objectiu de curs.

SERVEI D’ATENCIÓ PSICOLÒGICA

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Atendre les demandes

d’assessorament de

les famílies, tutors,

alumnes i

professionals externs.

4 En aquest curs aquest servei ha
atès 17 demandes.
Les demandes han estat
relacionades amb pautes a casa,
normes i límits, pors, ansietats,
manca de motivació envers
l'estudi, separació dels pares...
Com cada any la majoria de les
demandes han estat
proposades pels tutors, però
també n’hi ha de les famílies i
dels mateixos alumnes.

Donar a conèixer

l’existència d’aquest

3 Es manté aquest objectiu. Informar a les
reunions generals
d’inici de curs de
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servei del SAP a les

famílies de nova

incorporació.

l’existència d’aquest
servei

Continuar amb

l’actualització del

material d'avaluació i

dels recursos de què

disposa el SAP amb

orientació, suport i

nous equips EOEP.

3 S’ha adquirit nou material
d’avaluació de manera conjunta
amb l’equip d’orientació del
centre.

Continuar.

Complementar les

necessitats del servei

d’orientació

3 S’ha realitzat aquesta
coordinació, especialment
després de la nova organització
de l’orientació d’infantil i
primària separada de
l’orientació de secundària.

Seguir amb aquest
objectiu.

DEPARTAMENT DE MATEMÀTIQUES

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Continuar la tasca

de l’establiment i

revisió de la línia

metodològica de

centre.

4 Objectiu assolit satisfactòriament Necessitat de
continuïtat de la
dotació d’una hora per
a la coordinació del
departament. També
podríem valorar amb
la resta del claustre la
dotació de més hores
que possibilitin crear
material o revisar
documents, entre
d’altres. Tal com
comentàrem a inicis
de curs, suggerim que
l’etapa d’ESO pugui
disposar de temps per
aterrar el projecte i
donar continuïtat a la
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proposta d'infantil i
primària, així com
poder fer una
valoració acurada del
que suposa l'eina
d'Innovamat.
Valoram positivament
la periodicitat de les
reunions d’aquest
curs.

Dinamitzar el

projecte

matemàtic amb la

comunitat

educativa

4 Hem donat continuïtat a l’edició
dels vídeos dels cursos superiors
de primària, que s’estrenaran el
mes de setembre.
Hem coordinat i organitzat la
participació de l’escola a les proves
Cangur i també algunes de les
propostes que ofereix CentMat.
Hem dissenyat i organitzat
algunes propostes lligades al dia
escolar de les matemàtiques:

- Conferència d’Anton
Aubanell: “Matemàtiques en
família”

- Estudi estadístic sobre les
tipologies de famílies al
centre, amb coordinació
amb el grup de coeducació
del centre.

- Ens hem reunit amb l’equip
directiu de Son Anglada i de
l’escola Mogent (La Roca del Vallès)
per compartir els projectes
matemàtics.

Animar a més
membres de claustre
a fer l’Expert
Universitari
d’Educació
Matemàtica.

Actualitzar la

formació dels

membres del

departament.

4 Hem participat d’algunes activitats
formatives:

- Resolució de problemes
(Joan Jareño i Marcos
Marrero)

- Pensament computacional
(Belén Palop)

- Implicacions del canvi
curricular de matemàtiques
(Pablo Beltrán-Pellicer)
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- Hem duit a terme algunes
trobades amb els
responsables d’InnovaMat.

Tenim una inscripció a la revista
Suma’t, amb articles matemàtics
d’interès.

Col·laborar i fer el

seguiment de les

programacions

d’aula, adaptades

a la LOMLOE.

4 Aquest curs ha estat marcat per la
implantació de la LOMLOE. Hem
programat i compartit situacions
d’aprenentatge i hem aprofitat la
formació i l’assessorament del
formador del claustre. A les
reunions, hem parlat dels dubtes
generats amb la nova manera
d’avaluar.
Pel que fa a les programacions
d’aula a infantil, el fet de funcionar
un sol membre a l’etapa no ha
permès aquest intercanvi de
programacions entre els diferents
membres del departament, tot i
que les SA de l'espai matemàtic
estan compartides amb tota
l'etapa.
La feina de programació a l’etapa
d’infantil ha anat dirigida a donar
forma i cabuda a les SA dins un
espai i no desvirtuar en excés la
metodologia de l'espai Pica Paret.

Amb la nova organització de cicle,
als tallers de primària s’han
seqüenciat els sabers bàsics per
assegurar-nos que es treballen una
vegada a cada cicle com a mínim,
millorant la coordinació de l’etapa
mentre es van desenvolupant les
competències específiques.

A 1r i 2n d’ESO, s’ha treballat amb
la plataforma Innovamat i a 3r
d’ESO s’han fet quatre situacions
d’aprenentatge i un taller de TMD.

Augmentar el nombre
de situacions
d’aprenentatge del
sentit numèric.
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Altres activitats que el departament voldria destacar:
- L’alumnat des de 5è de primària fins a 3r de secundària ha participat en les

proves Cangur 2023, 4t era de viatge d’estudis.
- Hem compartit informació amb algunes famílies de 6è de primària i 1r de

secundària del programa EstalMat, orientat a desenvolupar les capacitats i
habilitats en matemàtiques dels nins i nines amb especial talent en aquest camp.

- Hem participat a la revista Còdol amb la publicació el mes de novembre de
l’article “Matemàtiques a casa: transferència a les famílies”.

- Hem participat en l’elaboració i la correcció de les proves CLOM (competència
logicomatemàtica) per accedir als estudis universitaris del grau d’educació
infantil i educació primària.

- Hem col·laborat amb l’Expert universitari de matemàtiques, concretament al bloc
d’Experiències d’aula.

DEPARTAMENT DE LLENGÜES

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Detectar i descriure

les necessitats

relacionades amb

l’ús de la llengua a

l’escola, amb la

intenció de

començar a perfilar

una línia

metodològica

compartida.

3 La primera tasca fou
desglossar
en un sol document les
competències específiques,
criteris d’avaluació i sabers
bàsics de llengua catalana, a
primària i secundària.
Detectàrem molts de fronts a
encarar (lectura, escriptura,
transversalitat, ortografia…) i
decidírem començar per la
lectura i, en concret per la
comprensió lectora.
Cercàrem l’assesorament
d’una experta, Erika Arellano,
amb qui, a partir d’una
primera trobada amb el
departament, s’acordà un curs
de formació que es va obrir a
tot el claustre i, amb molt
d’èxit, s’hi apuntaren 16
docents (4 d’infantil, 9 de
primària i 3 d’ESO).

Reptes a aconseguir:
-Assumir que la comprensió
lectora és competència de
totes les matèries, per res

A l’inici del curs
vinent, el
departament de
llengua faria la
transferència i la
convidada al claustre
per iniciar i organitzar
els reptes marcats.
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només de les lingüístiques.
-Organitzar un treball
sistemàtic de tots els tipus de
textos, que n’asseguri
l’entrenament periòdic dins
l’aula, a partir d’una mateixa
línia metodològica.
-”Assignar” a cada matèria els
tipus de textos a treballar dins
cada situació d’aprenentatge,
a partir dels quals es generaria
un rebost compartit en
continu creixement.

Elaborar activitats

de dinamització

lingüística que

vinculin tota la

comunitat

educativa.

1 Començàrem un recull de
textos diversos on aparegués
la paraula muntanya, amb la
intenció de poder anar
penjant-los per l’escola
No acabàrem donant-li forma i
activant la proposta de
dinamització.

Observacions:
- Una trobada mensual de dues hores s’ha mantingut i pensam que és la millor

fórmula.
- Com a departament que ha d’iniciar canvis i decisions metodològiques que

impliquen a tot el claustre, necessita tenir més membres i a poder ser de totes les
etapes.

- Per iniciar aquests canvis, el departament necessitaria poder seguir comptant
amb l’assessorament puntual de n’Érika, durant el procés.

DEPARTAMENT DE CIÈNCIES

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Continuar

estructurant i

donant una

seqüenciació als

sabers bàsics,

cercant una línia de

centre i tenint en

2 Aquesta tasca s’ha fet dins
cada etapa. Els membres que
desenvolupen la matèria ho
han fet dins les
programacions d’aquesta, o
han col·laborat amb
companyes d’etapa
compartint material o
assessorant.

Un cop ens hem situat
al nou currículum i
programacions (SA)
durant l’actual curs,
analitzarem si encaixen
dins aquestes els eixos
comuns que
elaboràrem el curs
passat. L’objectiu final
és crear un fil conductor
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compte la nova llei

educativa.

per tot el centre, i que
sigui accessible a
qualsevol membre que
ho hagi de fer servir.

Crear un banc de

recursos pedagògics

(materials i teòrics).

1 No assolit. A cada etapa s’han
fet feines per recopilar les
noves SA elaborades al llarg
d’aquest curs.

A partir de les noves SA i
la feina feta enguany,
ordenar els recursos
teòrics i materials dels
quals disposam, i crear
el banc de recursos.

Col·laborar i fer el

seguiment de les

programacions

d’aula.

2 Cada membre ho ha fet dins
l’etapa en funció de les
demandes i necessitats
detectades.

Continuar en aquesta
línia, i posar en relleu la
transversalitat de la
temàtica que ens
ocupa.

Observacions:
- L’adaptació als nous currículums i programacions ha absorbit la nostra dedicació,

i no hem complert de manera general els objectius marcats a principi de curs.
- La no disposició d’hores reals per a cap dels membres de la comissió no ha

facilitat poder dedicar temps als objectius proposats.
- Dos membres del departament han fet una formació que ha ampliat

coneixements i recursos que posarem en pràctica dins la mesura que sigui
possible el curs que ve, intensificant un dels eixos que ens proposam basats en
l’experimentació directa i l’aplicació del mètode científic.
Per problemes burocràtics no han arribat els recursos econòmics que ens havien
de donar per haver participat al curs, i així poder augmentar la dotació de
material científic al centre. Tampoc ens permeten fer la segona part de la
formació, ja que pel curs que ve ho han restringit a centres públics.

- El curs que ve participarem en la formació externa i en la dinamització al centre
dins el projecte de Centres ecoambientals. La nostra idea és reprendre i
intensificar la feina feta al centre amb relació a conscienciació i accions concretes
per tal de tenir cura del medi.

Proposam:
- Poder disposar d’una hora pel coordinador o algun altre membre del

departament. Les hores de reunió i coordinació sabem que no és possible fer-les
dins l’horari lectiu, ja que els horaris dels membres són incompatibles.

- Proposam la continuïtat dels mateixos membres d’enguany. A més també
proposam l’entrada de l’especialista de biologia i de física i química d’ESO,
aspecte que ens queda per cobrir.
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COMISSIÓ DE BIBLIOTECA

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Consolidar l’ús i

l’elaboració de

maletes literàries

per a l’etapa

d’infantil i l’aula

UEECO.

1 Tenien molt d’èxit, però
després del préstec, calia
reposar el material i no
vàrem trobar moments per
organitzar-ho.

Reprendrem el
préstec de maletes
literàries i les
muntarem a principi
del curs vinent.
Pensam en
actualitzar-les i fer-ne
de noves, relacionades
amb les activitats que
es varen fer als tallers
de Sant Jordi d’aquest
curs 22/23.

Continuar

participant al

concurs literari de

l’escola i de la

UCTAIB, així com al

Recull de literatura

jove de

l’Ajuntament de

Palma (alumnat de

secundària) per

promocionar

l’expressió escrita

creativa.

4 Assolit, tot i que a l’etapa de
secundària costa que hi
participin.
Es varen presentar 39 escrits
de prosa i 14 de poesia. Els
que s’han presentat a la
UCTAIB han estat 8 de prosa i
7 de poesia.

Seguir participant del
concurs literari.

Donar suport al fil

conductor elegit pel

claustre.

4 Hem fet propostes en aquest
sentit, com per exemple el
repte de lectura i la decoració
de la Sala Gran.

Seguir donant suport
al fil conductor.

Impulsar els clubs

de lectura a 1r i 2n

de primària, amb

diferents sistemes

(lectura compartida,

1 No està assolit. Hem valorat que els
primers cursos de
primària tal vegada no
són els més adients
per fer aquest tipus
d’activitats, per manca
de temps,
d’organització…
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lectura en veu

alta…).

Recuperar la

col·laboració de la

comissió de famílies,

sigui amb activitats

o amb el servei de

préstec d’horabaixa.

1 No està assolit. A les reunions de
famílies de principis
de curs pot ser un bon
moment per fer-ne
difusió (podríem
redactar una carta o
un escrit per
informar).
Començaríem
proposant un dia (un
horabaixa) perquè les
famílies
col·laboradores vagin
dinamitzant. Després,
segons les propostes,
aniríem ampliant.

Recuperar les

propostes de

dinamització lectora

que varen fer els

jonquers el curs

passat.

3 Els jonquers aquest curs han
recuperat algunes de les
responsabilitats que es feien
als cursos anteriors:
dinamitzar l’acte de cloenda
del repte de lectura, el
lliurament dels premis del
concurs literari, el recompte
dels quilòmetres de “A peu
de pàgina” de cada aula i el
préstec de biblioteca a les
seves aules de referència.
També s’han encarregat
d’obrir la bibliopati.

Els jonquers de 4t de
primària, que
s’estrenen, podrien
fer-se responsables de
la bibliopati.
També volem
recuperar fer alguna
activitat
exclusivament amb
els jonquers, com per
exemple, anar a fires
del llibre, visitar
llibreries…

Observacions o propostes per al curs que ve:
Consideram que, a l’hora de realitzar i organitzar activitats i dinàmiques, ajuda molt el
fet que hi hagi membres de les diferents etapes. En aquest sentit, valoram
positivament el fet que n’Àngel i n’Anna hagin pogut ser el vincle amb les etapes de
secundària i d’infantil.

Revisar el pla de biblioteca el primer trimestre del curs.

Ens agradaria una dotació horària de 2 hores setmanals, una d’elles per dedicar,
exclusivament, a la coordinació dels jonquers i de les famílies.
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COMISSIÓ DE CONVIVÈNCIA

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Proposar noves

activitats i dinàmiques

per tenir cura de la

salut emocional del

claustre i de tota la

comunitat educativa.

3 Valoram positivament
aquestes activitats
proposades i la participació
dels treballadors.
El que es respira és un clima
totalment diferent del laboral.

Mantenim aquest
objectiu. Cercar
noves propostes
obertes a docents i
no docents.

Cercar nous espais de

trobada entre alumnes,

famílies i escola.

2 Algunes de les propostes
varen ser obertes també a les
famílies però com a convidats
a l’acte de cloenda i no tant
com a membres actius de
l’organització setmanal.

Incloure alumnat
d’ESO.
Incloure iniciatives
tipus cursa solidària,
gotes d’aigua pel
Níger...

Dinamitzar els

sociogrames a totes les

etapes.

2 S’han fet a demanda de les
tutories.
Hem fet a Convivèxit una
proposta d’actualització
d’aquest sociograma, ja que el
trobammolt obsolet.

Cercar altres
models de
dinàmiques o
activitats per recollir
aquesta informació
relacionada amb el
maltractament
entre companys.

Absorbir la comissió de

coeducació.

1 Dos membres de la comissió
han continuat la seva
formació en aquest àmbit fent
el curs: Cap a la coeducació 2.
Aquesta absorció no s’ha dut
a terme del tot, ja que en
aquest darrer trimestre s’ha
marcat des de la Conselleria
que la comissió de
convivència s’ha de
transformar en comissió de
benestar.

Valorar quins
membres ha de
tenir aquesta nova
comissió de
benestar.

Fer visible a tot el

centre un tema de

millora social, prevenció

de conflictes...

3
Hem duit a terme tres grans
actes relacionats amb el 25
novembre, 8 març i 2 maig.

Cercar alternatives
més properes a la
nostra realitat o
alternatives a
aquestes tan
esteses i habituals.
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COMISSIÓ DE SALUT ESCOLAR

OBJECTIUS Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Crear entorns escolars
saludables i tan
segurs com sigui
possible, tant
físicament com
emocionalment,
mitjançant mesures
de promoció de la
salut, prevenció i
protecció adaptades a
cada etapa educativa.

3 Intentam oferir entorns escolars
saludables físicament i
emocionalment des dels diferents
àmbits d’intervenció, claustre,
etapes, tutories, departament
d’orientació, servei de cuina i
menjador. Es promouen hàbits
saludables d’higiene, alimentació i
gestió emocional, tot i que, durant
aquest curs, no s’ha fet cap
proposta específica en aquest
sentit.

Oferir
assessorament i
recursos per
garantir un
entorn saludable i
segur.

Vetllar i promoure
l’aplicació adequada
dels protocols
d’actuació en matèria
de salut escolar que
s’estableixin per part
de la conselleria
competent en
matèria
d’educació i la
conselleria
competent en
matèria de salut
pública.

4 S’han actualitzat protocols
d’intervenció individual.
S’ha revisat la medicació
d’emergència de l’alumnat.
S’han inclòs nous alumnes dins el
programa d’alerta escolar.
S’ha informat les tutories i els
diferents serveis dels nous
diagnòstics.
S’han fet reunions de coordinació
amb els monitors de menjador i
personal de cuina.

Continuar
aplicant els
protocols
establerts i vetllar
pel seu
compliment.

Posar en marxa el
programa Consulta
Jove

4 S’ha posat en marxa per primera
vegada al nostre centre.
La Conselleria de Salut
conjuntament amb la Conselleria
d'Educació ofereixen la possibilitat
de disposar d'una consulta
setmanal assistida per la infermera
del nostre centre de salut de
referència per a alumnes d'entre 12
i 18 anys, amb la intenció de
promoure l'adopció de conductes i
hàbits de vida saludables als joves
escolaritzats al nostre centre.
Valorammolt positivament la
implicació i col·laboració dels
professionals sanitaris que han

Sol·licitar el
programa si es
torna a oferir
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participat, així com l’acollida entre
l’alumnat d'educació secundària.

GRUP DE TREBALL DE FESTES

Objectiu Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Generar una proposta

per a l’ambientació del

centre i els noms

d’aula, a partir del fil

conductor anual.

3 Hem dinamitzat l’elaboració

dels cartells d’aula i hem

lligat la festa de Carnestoltes

amb la temàtica del curs.

El fil conductor d’enguany

ha estat un repte per a

nosaltres, donada la seva

complexitat.

Pensam que aquest

objectiu se’ns ha quedat

una mica curt: el primer

trimestre vàrem generar la

proposta dels cartells d’aula

a tots els passadissos, però

voldríem haver-ho

compartit més entre les

diferents aules.

El projecte d’apadrinament

ha afavorit la trobada entre

els diferents grups per

compartir propostes

relacionades amb el fil

conductor.

Donar-li continuïtat
durant el curs i afavorir
més moments de
connexió interetapes.

Dinamitzar la

celebració de Sant

Antoni

4 Valoram positivament els
moments compartits entre
padrins i fillols, la berenada
conjunta, els xeremiers… Així
com la festa organitzada per
l’AFA i el moment de

Podríem tornar a
repetir la berenada
conjunta entre tota
l’escola, a càrrec de la
comissió de festes, així
com la glosada dels
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glosada. diferents grups davant
les famílies.

Dinamitzar la

celebració de la festa

de carnestoltes, amb

la implicació de les

famílies.

Recuperar la figura del

Rei Carnestoltes.

4 Es van valorar molt
positivament les trobades
curtes, àgils i senzilles
durant tota la setmana,
lligades al fil conductor de
l’escola.
La batucada, formada per
alumnes i mestres de
l’escola, va ser tot un èxit.

Es pot aprofitar un any
més l’organització
d’una rua conjunta el
darrer dia.

El Rei Carnestoltes ha
d’arribar amb, mínim,
una setmana
d'antelació i la circular
hauria de sortir el
mateix dia.

Oferir el nostre

acompanyament i

suport a l’organització

de la festa de final de

curs, i, juntament amb

l’etapa de secundària,

del comiat de 4t

d’ESO.

4 En un principi ens vàrem

marcar oferir el nostre

suport i acompanyament,

però per diferents

circumstàncies hem

assumit l’organització de

l’acte.

S’ha valorat molt

positivament l’acte de

comiat organitzat.

Continuam pensant

que de cara al curs

vinent és necessària la

implicació de

membres del claustre

de secundària durant

tot l’any a la comissió

de festes, però molt

especialment en

l’organització del

comiat de 4t.

Es podria mantenir la

mateixa estructura de

comiat.

Altres valoracions:

- La coordinació i la bona entesa amb l’AFA ha facilitat l’organització de les festes i

ha aportat qualitat d’aquestes.

- El ritme frenètic que marca el calendari de les festes fa que es generin moments

de feina molt importants que són difícils de gestionar i assumir quan els

membres doblen comissions i departaments.

- Pensam que és molt important la representació de membres de totes les

etapes, perquè facilita l’organització i tenir la mirada global que inclou les
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necessitats de cada una d’elles.

- Enguany s’ha generat un grup de treball específic per organitzar l’intercanvi de

Gavina. Ho hem agraït molt i pensam que aquest fet dona més qualitat al

projecte. De cara al curs 23-24 ens fa plantejar-nos la necessitat de crear

diferents equips de treball que participin de l’organització de les diferents festes

que es donen al llarg del curs, amb el suport d’un equip que coordina.

- De cara al curs que ve proposam que la comissió de festes es formi per un petit

equip de 3 persones, un representant de cada etapa (sabem que som pocs i és

necessari cobrir les necessitats de totes les comissions i departaments), que

coordinen els diferents equips de feina que es formen per a cada un dels

esdeveniments. A l’inici de curs s’obriria un calendari amb els esdeveniments a

organitzar i la temporalització marcada, on cada membre del claustre es podria

apuntar a un d’ells.

3.- Valoració de l'organització general del centre

ASPECTES
ORGANITZATIUS

Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Calendari i horari
general del
centre

4 Inf i pri: Pel que fa als horaris
generals, iniciar a les 8:50 i
sortir a les 16:10 ens han oferit
un temps de preparació i
tancament de la jornada que
agraïm. Valoram molt
positivament la jornada
reduïda dels divendres.

Inf: El fet de ser una etapa
petita facilita la comunicació
diària. El respecte dels acords i
cap a l’organització general,
sumat a la bona predisposició
de l’equip ens permeten ser
àgils i resolutius, amb
l’aportació d’intervencions de
qualitat.

ESO: els 4 viatges i la rebuda
de l’intercanvi han fet que
haguem tengut un segon i
tercer trimestre molt atapeïts.

Continuar amb la
mateixa proposta, però a
primària s’ha d’insistir a
les famílies amb la
puntualitat a les 8.50h.
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Criteris
pedagògics per a
l’elaboració dels
horaris del
centre, de
l’alumnat i del
professorat

4 A les tres etapes el correu
d’organització de la cap
d’estudis ajuda a planificar la
setmana.
Inf: Iniciar els ambients i espais
a mitjans-finals d’octubre ens
permet treballar amb més
tranquil·litat i profunditat el
grup, i també preparar la tasca
que duim a terme a espais i
ambients. Donar continuïtat
fins a final de maig també ho
hem vist positiu, ja que dona
estabilitat al funcionament
dels infants.

Pel que fa a la coordinació
d’etapa, és molt positiu poder
disposar de l’hora de
coordinació i exclusiva
seguides. Agilitza molt la feina

Pri: Hi ha condicionants que
venen per la nostra proposta
de tallers com compartir
espais i persones.
La tutoria de divendres a
darrera hora queda molt curta.
Iniciar diversos matins amb la
persona tutora facilita el
seguiment.
Les matèries que duen els
tutors i les tutores són les que
van reduint estones per
resoldre conflictes o treballar
propostes de comissions, rebre
famílies…
Les aturades de tallers entre
rodes són importants per
poder fer propostes de
qualitat. Els grups estan
gaudint d’uns 15 tallers cada
curs.

Inf: Tenir en compte la
continuïtat de les
observacions fetes.
Caldria revisar la franja
horària destinada a
l’activitat de natació (5
anys).

Prim: mantenir les
franges de tallers als 3
cicles, si és possible.
Revisar l’horari de
natació de 1r cicle.
L’elaboració de plans
personals necessita un
temps de trobada entre
alumnat i tutora o tutor
que cal que es
contempli
organitzativament, en
els moments d’acord i
de seguiment.

ESO: Mantenir les
comunicacions
setmanals al mateix fil,
però intentar sintetitzar
les informacions i no ser
redundants.
No fer tutoria els dijous
horabaixa. Millor els
dilluns a primera hora.
Mantenir les dues hores
seguides de plàstica i
tecnologia. També
mantenir els horaris de
TMD.

Calendari de
reunions i
d’avaluacions

Inf: 3
Pri i

ESO: 4

Inf: hem complit el calendari
d’avaluacions i reunions.
Hem atès les propostes de la
cap d’estudis, i l’organització i
disponibilitat que ens ha ofert
ens ha facilitat la tasca i un

Inf: revisar els períodes
d’avaluació proposats
per inspecció educativa.

Pri: podríem aprofitar
reunions de cicle per
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ambient de feina còmode i
positiu.
Les hores assignades als
membres de l’equip per a
l’elaboració dels documents
d’avaluació les veim molt
positives i necessàries.
Pri: la reunió d’etapa és
profitosa i suficient perquè ve
acompanyada dels correus
organitzatius. Els documents
de sessió d’avaluació faciliten el
seguiment de l’infant.
ESO: les reunions d’etapa han
estat àgils i resolutives.

elaborar programacions
compartides.

ESO: continuar amb la
mateixa organització.

Periodicitat i
organització de
les entrevistes
individuals i les
reunions
col·lectives amb
les famílies

4 Inf: valoram positivament el
calendari de reunions de
famílies establert tot i que hem
de ser capaços d’anar explicant
parts essencials del nostre
projecte a cada una d’elles
amb la intenció d’oferir una
visió general del que es fa a
l’etapa.

Per altra banda, també es
valora molt positivament
poder compartir la reunió
entre diferents mestres de
l’etapa.

Pri: S’han fet les dues reunions
col·lectives a principi i a final de
curs a tots els grups. El segon
trimestre és un bon moment
per fer les entrevistes
individuals.
Es valora positivament
compartir amb algun altre
membre de l’equip la reunió
col·lectiva.

ESO: difícil usar l’hora
establerta a les entrevistes
individuals, sobretot si és el
migdia, ja que les famílies
demanen adaptacions.

Ens plantejam fer les
actes de les entrevistes
amb les famílies amb el
Gestib.
Revisar els canals de
comunicació, l’estructura
i la coordinació de les
reunions de famílies dels
alumnes amb
necessitats específiques.

Inf: per a les reunions de
grup, distribuir els
continguts entre els
diferents nivells de
l’etapa.
Pel que fa a les
entrevistes individuals,
iniciar les del grup de 4t
d’educació infantil a
partir del segon
trimestre, un cop ha
finalitzat el període
d’adaptació. Mantenir
l’organització i
distribució horària per tal
de poder acordar els
plans personals durant
el primer trimestre a 5è i
6è d’educació infantil.
Així mateix, oferir-ne
d’altres per aquelles
famílies que ho
necessitin.
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Pri: fer coincidir la reunió
del pas a secundària i
tancament de 6è.

Mesures per a
l’optimització i
l’aprofitament
dels espais i
recursos

Inf i
ESO: 4
Pri: 3

Inf: Pensam que en general
se'n fa un molt bon ús i
optimització, tot i que enguany
no hem aprofitat prou la
reserva de la sala gran.
Pri: Hem aprofitat els espais,
però n’han faltat per poder
disposar del mateix en el
mateix taller o d’un adient en
el cas d’speaking.
ESO: els espais són tots molt
ben aprofitats. L’aula de
plàstica és massa petita per
anar amb tot el grup. D’anglès
al final no s’han fet tants de
desdoblaments com s’havia
previst a principi de curs.

Especificar l’ús de l’espai
per si només és a
demanda, quinzenal o
setmanal pot ajudar a
aprofitar tots els espais.
Tenir en compte la
disponibilitat de l’aula de
psicomotricitat en
l’elaboració dels horaris,
per tal que quedi
disponible els tres
horabaixes d’espais.

Procurar que no
coincideixin les classes
de TEC amb les de PLA.

Estat de les
instal·lacions i
equipaments

Inf i Pri
4

ESO: 3

Inf: en general pensam que és
òptim. Les intervencions fetes
per l’equip i famílies ajuden
que els espais siguin
funcionals i estiguin atesos. El
temps invertit en les
dinàmiques amb l’alumnat
ajuden a la presa de
consciència per la cura i
respecte dels espais. La ràpida,
àgil i bona resposta de l’equip
de manteniment i neteja de la
Caseta també hi ajuda.

Pri: es fa inversió a les aules i en
general es troben bé.

ESO: la manca de pressupost i
de cura del material fa que no
estigui tot com hauria de ser,
sobretot pel que fa al mobiliari
d’alumnat.

Inf: revisar el material
comú del passadís de la
caseta.

A psicomotricitat,
elaborar un document
de manteniment i ús de
la sala, canviar les teles i
les capses i augmentar i
millorar la neteja.

Seguir amb
intervencions als espais
exteriors. El pati de 3
anys pensam que pot
ser l’objectiu de curs que
ve.

Pri: voldríem adequar el
Xaragall i millorar les
propostes de pati.

ESO: s’ha demanat el
canvi de mobiliari a
tercer.
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4.- Compliment del Pla per a l’avaluació, seguiment i valoració dels
resultats acadèmics

Aspectes del Pla Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Organització i
desenvolupament

4 S’ha duit a terme l’organització i
desenvolupament del pla
d’avaluació acordat el mes de
setembre.
A les tutories i reunions d’etapa i
cicle, es du a terme l'avaluació
continuada dels alumnes, de les
programacions i propostes d’aula,
es valora l’evolució i es proposen
intervencions conjuntes de l’equip
docent i la intervenció específica
d’especialistes i orientadors.

S’han organitzat sessions
d’avaluació trimestrals i s’han fet
arribar a les famílies els informes
d’avaluació pertinents a cada
període, seguint el decret
d'avaluació de LOMLOE de les
diferents etapes
Les tres etapes, infantil, primària i
secundària fan ús de la
plataforma Gestib.
Cal esmentar que les etapes
d'educació infantil i primària han
mantingut el pla personal de
l’alumnat com a una eina més
d'avaluació.
Aquestes dues etapes continuen
complementant l’informe Gestib
amb un altre informe global que
atén de manera qualitativa
l’evolució de l’infant.

-Valorar l’efectivitat de
les eines aplicades
durant el curs i
proposar possibles
modificacions en cas
de ser necessari.

-Planificar reunions de
coordinació i
seguiment dels
diferents equips.
-Distribuir l’horari per
acordar els diferents
plans personals amb
famílies i alumnes.
- Dur a terme una
formació específica de
l’eina Quadern del
professor que ofereix
el Gestib

Calendari 4 Hemmillorat i agilitzat la
distribució horària assignada a
aquest procés. Hem distribuït
millor les tasques de cada un dels
membres de l’equip i hem
avançat informació i valoracions
per escrit prèvies a les reunions
d’avaluació.

Hem establert diferents moments

Mantenir les millores
aplicades aquest curs i
continuar la recerca
de diferents eines que
facilitin més el procés.
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durant el curs per aplicar les eines
d'avaluació i hem fixat al calendari
les reunions de coordinació i de
buidatge d'informació.
S’han assignat hores als diferents
tutors i especialistes per dur a
terme aquest seguiment i procés
d’avaluació.

5. Valoració dels projectes institucionals i dels plans de centre

5.1. Revisió dels documents institucionals del centre que s’ha previst
modificar

Documents Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al curs
següent

Pla de convivència 4 L'equip directiu ha dut a
terme la revisió del pla, ha
distribuït els diferents
punts de l'índex proposat
amb la comissió de
convivència, els mestres
formats en coeducació i
l’orientador del centre. S’ha
presentat a final de curs
tant al claustre com al
Consell Escolar.

Convertir el
document en una
eina útil, un recurs de
consulta i gestió.

Pla d’igualtat i
coeducació

4 Quatre membres del
claustre han fet la segona
part de la formació
proposada per Convivèxit:
Cap a la coeducació, han
redactat el Pla d’igualitat i
coeducació i s’ha presentat
al claustre i al Consell
Escolar com a annex al Pla
de convivència.

Mantenir les accions
que ja es duen a
terme i planificar les
propostes que s’hi fan.

Pla digital de centre 4 S’ha fet i notificat. Acabar de
desenvolupar el punt
que falta, que és el
que fa referència al
pla d’acció de les
línies estratègiques.
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5.2.- Valoració dels plans i programes específics de centre.

Plans i
programes
específics

Grau
(1-4)

Observacions Propostes per al
curs següent

Formació 4 Hem programat i coordinat dues
formacions generals de claustre:

- Disseny universal
d’aprenentatge

- Situacions d’aprenentatge
Hem programat i coordinat una
formació al centre sobre comprensió
i interpretació de textos escrits.

S’ha promogut i facilitat la formació
per validar la competència digital
docent del nostre equip.

S’ha dut a terme la formació Cap a la
coeducació II que ha donat lloc al
Pla d’igualtat i coeducació del
centre.

Un membre de l’equip de suport ha
participat de la formació : Model de
suport des d'una perspectiva
inclusiva i LOMLOE.

Dos membres del departament de
ciències han participat de la
formació: L'experiment com eina
didàctica a l'educació primària.

Entre moltes altres formacions de
caràcter individual dels diferents
equips d’etapa.

Totes elles són formacions que
afavoreixen la dinàmica general del
centre.

Continuar amb les
formacions de
competència digital
docent.

Desenvolupar el
projecte de Centre
ecoambiental
sol·licitat pel
departament de
ciències.

Serveis i
activitats

extraescolars

3 Durant el curs 2022-2023 hem oferit
els següents serveis:

● Escola matinera i d’horabaixa
● Venda de berenar al matí i al

capvespre.
● Menjador escolar de dilluns a

divendres.

Continuar fent una
oferta atractiva
d’activitats
extraescolars per al
curs 2023/2024.

Fer un seguiment
més acurat de
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● Menús per endur.

Hem ampliat l’oferta d’activitats
extraescolars a totes les etapes.

Hem compartit, novament, amb les
famílies un formulari de valoració i
hem avançat la presentació del
programa d’activitats al mes de juny.

Hem recuperat sortides, viatges i
campaments amb absoluta
normalitat.

l’evolució de les
diferents activitats
extraescolars al llarg
del curs i vetllar per
la qualitat de la
proposta.

Avançar i preveure
els canvis i fugir de
la improvisació.

Acompanyar l’equip
de monitoratge i fer
arribar els trets
d’identitat del
centre vetllant per
la continuïtat del
model lingüístic de
l’escola.

Fer més difusió a les
xarxes dels diferents
serveis i activitats.

Intercanvi
escola Gavina

4 Hem fet diferents reunions de
coordinació amb Escola Gavina amb
la intenció d’aterrar i concretar la
nova organització del projecte, un
cop escoltat el claustre i fer una
valoració conjunta del projecte.

Hem fixat que l’intercanvi es durà a
terme en un sol curs, a 1r d’ESO, tot i
que el contacte entre els grups
participants s’iniciarà a 6è de
primària. La durada de l’intercanvi es
manté en cinc dies i hem proposat
que siguin ells els primers a venir.

Continua essent un projecte de
claustre i implica la participació de
tots els membres.

Valoració molt
positiva per part
d’alumnat, famílies i
docents i proposta
de continuar.

Apadrinaments 4 S’ha reprès el projecte amb
normalitat, la valoració és molt
positiva i s’han pogut fer trobades
enriquidores. Fins i tot els alumnes
de cursos superiors, que de vegades
manifesten cansament, s’han
engrescat i hi han participat amb
ganes.

Assignar noves
parelles als qui, per
algun motiu, han
quedat sense i
revisar les que ja
estan consolidades.

Fer un buidatge de
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propostes de millora
per a cursos futurs
amb l’objectiu
d’enriquir el
projecte.

6.- Avaluació i valoració de les actuacions dirigides a millorar determinats
aspectes de la convivència al centre.

Resum anual de la convivència

infantil primària

UEECO

secundària

total
1r

cicle
2n
cicle

3r
cicle 1r 2n 3r 4t

alumnes 72 47 50 52 7 26 29 25 27 335

amonestacions 0 0 0 0 0 1 4 2 7 14

alumnes
amonestats 0 0 0 0 0 1 3 2 5 11

expedients
disciplinaris 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

expulsions
temporals 0 0 0 0 0 0 0 0 1 1

absentisme 0 0 0 0 0 0 0 1 0 1

protocol
absentisme 0 0 0 0 0 0 0 1 0 1

causes més
freqüents
amonestacions

- Sostraccions de béns
- Agressions físiques
- Reiteració de conductes contràries a les normes de convivència
- Danys a materials i instal·lacions
- Alteració d’escrits de comunicació a les famílies
- Ús indegut de dispositius electrònics

7.- Altres conclusions, valoracions i propostes de millora aportades per
la comunitat educativa (professorat, alumnat, mares i pares, personal
no docent…)

Auxiliar de conversa. Tot i que enguany no hem pogut disposar de l’auxiliar de
conversa, es considera un recurs molt interessant que enriqueix el projecte
lingüístic del centre.
No és senzill trobar la proposta horària per tal d’optimitzar el recurs i el fet de no
poder disposar d’aquesta figura cada any suposa una interrupció del projecte.
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Programa per al finançament dels llibres de text i material didàctic per al curs
2023/2024. S’ha presentat la sol·licitud i se’ns ha assignat novament la subvenció.

LOMLOE. Els canvis estructurals de la nova llei són molt significatius i ha estat
molt complicat poder integrar totes les competències en situacions
d’aprenentatge, tot i que aquesta és una metodologia que casa molt bé amb el
nostre projecte educatiu i la manera en què ja fèiem feina.
L’augment del volum de feina que ha suposat l’adaptació a la nova llei ha estat
considerable, especialment en el cas de l’avaluació de criteris.
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